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Protokół nr 5 
z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego 

Obrady rozpoczął Przewodniczący Komisji ds. Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Marcin Budziszewski 12 grudnia 2024 roku  

o godzinie 900. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

1. Marcin Budziszewski 

2. Stanisław Janiak 

3. Patrycja Klimas 

4. Piotr Sikora 

5. Zofia Sikorska-Rogowska 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni:  

Henryk Pyrzyk, członek Komisji Budżetowo – Finansowej,  

Norbert Paszak, członek Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Ochrony Środowiska, 

Wychowania, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

 

Lista obecności uczestników zebrania stanowi załącznik do protokołu.  

Do zaproponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag.  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenie realizacji zadania 

publicznego na zapewnieniu mieszkańcom Gminy i Miasta Pyzdry usług 

świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Dąbiu.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Pyzdry na lata 2024-2035.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Pyzdry 

na 2024 rok.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej spółkom 

wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji oraz sposobu jej 

rozliczenia na lata 2025-2030.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę i Miasto Pyzdry, jako organizatora publicznego transportu zbiorowego umowy 

z operatorem o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju 

wsi Rataje w gminie Pyzdry na okres listopad 2024 r. – listopad 2029 r.” 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju 

wsi Wrąbczynek w gminie Pyzdry na okres listopad 2024 r. – listopad 2029 r.” 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju 

wsi Pietrzyków w gminie Pyzdry na okres listopad 2024 r. – listopad 2029 r.”.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej.  

11. Opracowanie planu pracy Komisji na 2025 rok.  

12. Zapytania i wolne wnioski. 

13. Zakończenie posiedzenia.  
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Ad. 1.  

Beata Kruszka, kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

poinformowała, że do Ośrodka wpłynął wniosek mieszkanki gminy Pyzdry o umieszczenie jej 

w całodobowym Środowiskowy Dom Samopomocy w Dąbiu. Obecnie przebywa w Domu 

Pomocy Społecznej. Jest to osoba młoda, która chce przebywać w bardziej otwartej placówce. 

Będzie tam mogła przebywać tylko 8 miesięcy. Odpłatność ponosi mieszkaniec, gmina nie 

partycypuje w kosztach pobytu. 

 

Stanisław Janiak, radny poruszył temat braku miejsc, w których mogłyby przebywać osoby 

samotne, starsze, chore, a gmina posiada budynek po byłej szkole we Wrąbczynkowskich 

Holendrach.  

Beata Kruszka, kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej powiedziała, że 

aby powstała taka placówki, to potrzebne są pieniądze na adaptację budynku, a zewnętrznych 

obecnie nie ma, ale także na jej funkcjonowanie.  

Dodała, że są problemy z umieszczeniem chorych w Zakładzie Opiekuńczo -Leczniczym. 

nawet w prywatnym.  

Henryk Pyrzyk, radny powiedział, że prywatne ZOL nie cieszą się dobrą opinią.  

 

Marcin Budziszewski, prowadzący obrady zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego powierzenie realizacji zadania publicznego na zapewnieniu mieszkańcom Gminy 

i Miasta Pyzdry usług świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Dąbiu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Piotr Sikora, Zofia Sikorska-

Rogowska 

 

 

Ad. 2.- 3.   

Marta Zielińska, skarbnik poinformowała, że dochody gminy zwiększa się o kwotę 

134.837,54 zł:  

819.367,50 – środki na uzupełnienie dochodów gmin,   

  11.237,04 – realizacja programu asystent rodziny,  

  31.500,00 – likwidacja wyrobów budowlanych zawierających azbest,   

a zmniejsza się o kwotę 727.267,00, ponieważ w 2024 r. nie wpłynie dofinansowanie na 

budowę drogi Dolne Grądy.   

Wydatki gminy zwiększa się o kwotę 568.737,04 zł: 

229.000,00 – dotacja dla Przedszkola Bajkowy Świat,   

 11.237,04 – realizacja programu asystent rodziny,  

 31.500,00 – likwidacja wyrobów zawierających azbest,  

297.000,00 – modernizacja świetlic wiejskich Wrąbczynek i Ruda Komorska.  

Dokonuje się przeniesień między działami, rozdziałami i grupami paragrafów wydatków na 

kwotę 33.500,00 zmniejszając środki na budowę drogi w Zapowiedni, a zwiększając środki na 

drogi gminne.  

Przemysław Dębski, burmistrz wyjaśnił, że organ prowadzący Przedszkole Bajkowy Świat w 

Pyzdrach po otrzymaniu informacji o zmniejszeniu dotacji na dwa miesiące 2024 roku 
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udowodnił, że zagrożona staje się stabilność funkcjonowania jednostki. W związku z czym 

gmina przekaże jednak dotację na miesiące listopad i grudzień w dotychczasowej wysokości.   

Podczas modernizacji świetlic wiejskich w Rudzie Komorskiej i Wrąbczynku wystąpiły 

koszty dodatkowe, nie ujęte w podstawowym kosztorysie robót.   

Projektując te inwestycje pominięto niektóre zadania, min. remontów dachów, aby uniknąć 

konieczności uzyskania pozwolenia na budowę i uzgodnień z Sanepidem w zakresie 

pomieszczeń kuchennych.  

Trzeba było poprawić kwestie konstrukcyjno – budowlane. Wzmocnienia wymagały mury.  

Koszt inwestycji wzrósł o ok. 12 %.  

 

Marta Zielińska, skarbnik poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy i 

Miasta Pyzdry na lata 2024-2035 została dostosowana do zmian w budżecie jakie zostały 

wprowadzone  w zakresie dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów.   

W załączniku nr 2 - przedsięwzięcia zmieniły się wydatki dotyczące remontu świetlicy 

wiejskiej w Rudzie Komorskiej i Wrąbczynku i budowy drogi w Zapowiedni.  

 

Stanisław Janiak, radny powiedział, że z Wieloletniej Prognozy Finansowej wynika, że w 

2024 roku odsetki wynoszą 60 tyś zł. W 2025 dług gminy zmniejsza się o ok 1 mln zł a 

odsetki też wynoszą 60 tyś.  

Marta Zielińska, skarbnik odpowiedziała, że odsetki w wysokości 60 tyś zł podlegają 

wyłączeniu i kwota długu się nie zmienia i to dotyczy budowy targowiska. Jeśli chodzi o 

wydatki ogólne długu, to w 2024 r. jest 301 500 zł, a w 2025 -  202 000 zł. Odsetki i dług są 

w innych kolumnach WPF.  

Stanisław Janiak, radny zapytał o wydatki na wynagrodzenia w oświacie. Na rok 2024 

zapisana jest kwota 14 mln zł. Na rok 2025 r. planowana jest podwyżka 5% , a wydatki 

zaplanowane na kwotę 13 mln zł.  

Marta Zielińska, skarbnik odpowiedziała, że wynika to ze zmniejszenia zatrudnienia, 

przebywania nauczycieli na urlopie na poratowanie zdrowia, wypłaty nagrody jubileuszowej, 

odprawy emerytalnej.   

 

Marcin Budziszewski, prowadzący obrady zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Pyzdry na lata 2024-2035.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Piotr Sikora, Zofia Sikorska-

Rogowska 

 

Następnie zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy i Miasta Pyzdry na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Piotr Sikora, Zofia Sikorska-

Rogowska 
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Ad. 4.  

Marta Zielińska, skarbnik poinformowała, że dotychczasowa uchwała w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielenia 

dotacji oraz sposobu jej rozliczenia obowiązywała do 2024 roku.  

Obecnie została uaktualniona podstawa prawna.  

Wysokość udzielonej dotacji dla spółki wodnej wynosi 40 % kosztów realizacji 

zadania, jednak nie więcej niż 4.000 zł. Uchwała określa wymogi, co do wniosku i 

sprawozdania z realizacji zadania.  

Na terenie gminy Pyzdry działa jedna spółka wodna.  

Przemysław Dębski, burmistrz dodał, że w czasie gdy powstał Fundusz Sołecki, a niektóre 

tereny gminy borykały się z brakiem możliwości odprowadzania wód opadowych z pół i łąk 

zawiązały się dwie spółki wodne: w Rudzie Komorskiej i Ksawerowie. Wtedy w zakresie 

odwodnienia dużo udało się wykonać. Obecnie działa tylko jedna w Ksawerowie. 

Marcin Budziszewski, prowadzący obrady zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu 

postępowania w sprawie udzielenia dotacji oraz sposobu jej rozliczenia na lata 2025-2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Piotr Sikora, Zofia Sikorska-

Rogowska 

 

 

Ad. 5.  

Przemysław Dębski, burmistrz poinformował, że od kilku lat realizowany jest na terenie gminy 

Pyzdry publiczny transport zbiorowy na linii komunikacyjnej Pyzdry – Lisewo oraz Pyzdry – 

Zapowiednia. 

Z analizy wynika, że liczba pasażerów rośnie. Gmina otrzymała od Wojewody 

Wielkopolskiego dofinansowanie w wysokości 3 zł do 1 kilometra.  

 

Marcin Budziszewski, prowadzący obrady zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę i Miasto Pyzdry, jako 

organizatora publicznego transportu zbiorowego umowy z operatorem o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Piotr Sikora, Zofia Sikorska-

Rogowska 
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Ad. 6.  

Przemysław Dębski, burmistrz powiedział, że odbyły się przetargi w zakresie gospodarki 

odpadami komunalnymi, co ma kluczowe znaczenie na koszty realizacji tego zadania w 

przyszłym roku.  

Jeżeli chodzi o zagospodarowanie, to wpłynęły dwie oferty tj. z Lulkowa i Jarocina. Wygrała  

oferta z Jarocina, która była o ok. 200 tyś tańsza od oferty z Lulkowa, ale opłaty są wyższe 

niż obowiązywały w 2024 roku tj. o 35% opakowania z tworzyw sztucznych, o 17 % odpady 

ulegające biodegradacji i o 10% pozostałe.   

Odbył się także przetarg na transport odpadów, do którego przystąpiło kilka firm, w tym dwie 

oferty lokalne tj. z gminy Pyzdry i Kołaczkowo. Wygrało Konsorcjum Firmy Alba i Firmy 

Iglewski.  

W 2025 roku będą transportowane odpady za kwotę 287,93 zł, a w 2024 roku za 338,04 zł za 

tonę, czyli o ok. 50 zł taniej niż w bieżącym roku.   

Stwierdził, że należy doprowadzić do sytuacji, kiedy gmina nie będzie dopłacała do 

gospodarki odpadami. Wpłaty od mieszkańców muszą zabezpieczyć koszty ponoszone przez 

gminę. W 2024 roku gmina dopłaciła 200 tyś. zł.  

W kalkulacji są ujmowane koszty transportu i zagospodarowania odpadów, natomiast nie są 

ujmowane koszty własne np. wynagrodzenie pracownika.   

Dokonano przeliczenia i jest propozycja, aby stawka wynosiła 30 zł od osoby, a ulga za 

kompostowanie bioodpadów w kompostownikach przydomowych 2 zł, by bardziej zachęcić 

mieszkańców do zagospodarowania bioodpadów na terenie swoich posesji. 

Wiadomo, że wielu mieszkańców nadal będzie wystawiać bioodpady, ponieważ nie mają 

fizycznie możliwości ustawienia kompostownika na małej działce. Ale szczególnie na terenie 

wiejskim może w wielu przypadkach uda się przekonać mieszkańców ulgą w wysokości 2 zł 

do kompostowania bioodpadów.  

Wspomniał też o PSZOK-u, który jest teraz dostępny tylko w określonych terminach. To 

rozwiązanie usprawnia jego funkcjonowanie, bo gdy był dostępny cały czas, to były duże 

problemy z jego uporządkowaniem i przyczyni się do zmniejszenia ilości gromadzonych 

odpadów.        

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Marcin Budziszewski, prowadzący obrady zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty – 30 zł od osoby, 28 zł od osoby, 

gdy jest kompostownik, 70 zł za odpady niesegregowane. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Piotr Sikora, Zofia Sikorska-

Rogowska 

 

 

Ad. 7. – 9.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz poinformowała, że w przyszłym roku sołectwa Rataje, 

Wrąbczynek i Pietrzyków planują wystąpić o środki do Wielkopolskiej Odnowi Wsi. 

Warunkiem ubiegania się o środki jest posiadanie Strategii Rozwoju Wsi na okres kolejnych 5 

lat. Sołectwa takie strategie opracowały i przekazały do zatwierdzenia uchwałą.   
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Marcin Budziszewski, prowadzący obrady zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Rataje w gminie 

Pyzdry na okres listopad 2024 r. – listopad 2029 r.” 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Piotr Sikora, Zofia Sikorska-

Rogowska 

 

Marcin Budziszewski, prowadzący obrady zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Wrąbczynek w 

gminie Pyzdry na okres listopad 2024 r. – listopad 2029 r.” 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Piotr Sikora, Zofia Sikorska-

Rogowska 

 

Marcin Budziszewski, prowadzący obrady zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Pietrzyków w gminie 

Pyzdry na okres listopad 2024 r. – listopad 2029 r.”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Piotr Sikora, Zofia Sikorska-

Rogowska 

 

 

Ad. 10.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Piotr Sikora, Zofia Sikorska-

Rogowska 

 

Ad. 11.  

Opracowano plan pracy Komisji na 2025 rok. 

1. Opiniowanie projektów uchwał, wniosków, pism przedłożonych Komisji.  

2. Pomoc przy wszelkich inicjatywach gospodarczych służących rozwojowi  gminy i 

powstawaniu miejsc pracy.  
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3. Współpraca z Zakładem Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Usług Wodno-

Kanalizacyjnych w zakresie wszystkich prac i usług na rzecz społeczności gminnej.  

4. Współpraca z Kierownikiem Posterunku Policji w sprawie stanu bezpieczeństwa i 

porządku w naszej gminie z przeanalizowaniem wniosków i wszelkich uwag w 

powyższych sprawach, oraz wskazanie miejsc i spraw, które nie służą prawu i porządku 

publicznemu.  

5. Wszelkie inne sprawy tematycznie związane z Komisją, które mogą się pojawić w ciągu 

roku i będą wymagały naszej oceny, opinii i inicjatywy celem ich rozwiązania. 

 
 

Ad. 12.  

Marta Zielińska, skarbnik poinformowała o autopoprawkach do uchwały budżetowej Gminy 

Pyzdry na rok 2025. 

Autopoprawki Burmistrza Pyzdr  

1. Zwiększyć plan dochodów o kwotę 727.267,00 zł z tytułu dofinansowania PROW na 

realizację zadania pn. „Rozbudowa drogi gminnej w m. Dolne Grądy, gm. Pyzdry”. 

     Zwiększyć plan rozchodów budżetu – spłaty pożyczek otrzymanych na finansowanie zadań 

realizowanych z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej o kwotę 

727.267,00 zł.   

2. Zwiększyć plan przychodów - przelewy z rachunków lokat na kwotę 293.367,50 i zwiększyć 

wydatki o kwotę 293.367,50 zł – dotacje dla przedszkoli.  

Powyższe zmiany naniesione zostaną również do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Pyzdry na lata 2025-2035.  

 

Poprawki wynikające z opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie 

uchwały budżetowej Gminy i Miasta Pyzdry na 2025 rok 

1. W załączniku Nr 1 „Plan dochodów Gminy Pyzdry w 2025 roku” zmniejszyć plan dochodów 

w dz. 921 rozdz. 92120 par. 6370 o kwotę 490.000 zł a zwiększyć plan dochodów w dz.921 

rozdz. 92120 par. 6090 o kwotę 490.000 zł.  

W załączniku Nr 3 „Plan wydatków majątkowych Gminy Pyzdry w 2025 roku” zmniejszyć 

plan wydatków majątkowych dla zadania „Renowacja zabytkowego dworku w m. Rataje, 

gm. Pyzdry” w dz. 921 rozdz. 92120 par. 6050 o kwotę 360.000 zł i par. 6370 o kwotę 

490.000 zł a zwiększyć plan wydatków w dz. 921 rozdz. 92120 par. 6090 o kwotę 490.000 

zł i par. 6580 o kwotę 360.000 zł.  

2. W załączniku Nr 1 „Plan dochodów Gminy Pyzdry w 2025 roku” w dz. 801 rozdz. 80104 

par. 0830 zmniejszyć plan dochodów o kwotę 80.000 zł a zwiększyć plan dochodów w dz. 

801 rozdz. 80104 par. 2310 o kwotę 80.000 zł.  

3. W załączniku Nr 6 „Plan dotacji udzielanych z budżetu Gminy Pyzdry w 2025 roku” dotacja 

w dz. 855 rozdz. 85516 par. 2830 została przez pomyłkę wykazana w kolumnie 

„podmiotowe” i zostanie przeniesiona do kolumny „celowe”. 

4. W załączniku Nr 8 „Plan dochodów z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi i 

wydatkami związanych z funkcjonowaniem systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi Gminy Pyzdry w 2025 roku” suma dochodów w dz. 900 rozdz. 90002 

wykazano w kwocie 1.861.000 zł a winno być 1.867.000 zł.  

5. W załączniku nr 9 „Plan funduszu sołeckiego Gminy Pyzdry w 2025 roku” w zakresie 

sołectwa Pietrzyków błędnie wykazano kwotę wydatków w dz. 921 w kwocie 5.000 zł a 

winno być 15.500 zł.  
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6. W postanowieniach uchwały budżetowej Gminy i Miasta Pyzdry dodaje się zapis: paragrafu 

18 „Określa się sumę, do której Burmistrz Pyzdr może samodzielnie zaciągać zobowiązania 

w wysokości 500.000 zł”. Paragrafy 18 i 19 zmieniają numerację na 19 i 20.  

Z w/w autopoprawkami do projektu budżetu i Wieloletniej Prognozy Finansowej radni się 

zapoznali i nie wnieśli uwag. Na sesję przedstawione autopoprawki zostaną naniesione do 

projektów uchwał i odczytane na sesji.  

Stanisław Janiak, radny poruszył temat dotyczący wprowadzenia ronda na miejsce 

sygnalizacji świetlnej w Pyzdrach.  

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że na spotkaniu z kierownikiem 

Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich zaproponowano ze strony gminy kilka 

inwestycji do wykonania, min. dotyczących parkingu przy cmentarzu, połączenia chodnikiem 

wsi Dłusk z Ratajami, budowy ścieżki w stronę szkoły w Górnych Grądach.  

Jest też opracowana koncepcja ronda, z którym radni się zapoznali, ale to zadanie nie jest 

priorytetem dla WZDW, bo w najbliższych latach chcą się skupić na poprawie nawierzchni 

dróg.    

W zakresie wykonania chodnika miedzy Dłuskiem a Ratajami, zadaniem gminy będzie 

wykup gruntu od prywatnych właścicieli.  

Gmina przejmie grunt pod parking przy cmentarzu od WZDW, ale pozostaje temat drzew.  

 

Henryk Pyrzyk, radny zapytał o termin zakończenia prac na drodze wojewódzkiej w stronę 

Borzykowa? 

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że jest już po terminie. Pewne utrudnienie 

stworzyły kamienie występujące pod warstwą asfaltu, o których projektant nie wspomniał.  

 

Ad. 13. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim 

za udział w posiedzeniu i  o godzinie 1030 zamknął piąte posiedzenie Komisji. 

Protokołowała:  

Alina Banaszak  

  


